
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 7. januar 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål S
Vil ministeren redegøre for, på hvilken baggrund regeringen vurderer, at det
nordiske miljømærke Svanen og FSC-mærket ikke ville kunne omfattes af den
lempeligere afgift på grund af EU-regler, jf. ministerens udtalelse under 3. be-
handlingen af L 50 (Reklameafgiftsloven): ”Det har meget at gøre med EU.
Det er EU, der har udviklet Blomsten, og vi skal have det her godkendt i EU,
og derfor er det nødvendigt, at vi tager udgangspunkt i Blomsten”.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jan E. Jørgensen (V).

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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